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Protokół nr XX/I/16 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

 z dnia 25 stycznia 2016 r. 

 

I/1 Sesję rozpoczęto o godz.15.00, a zakończono o godz.17.15. 

Miejsce obrad : sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej – Tomasz Nowicki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki powitał gości, Burmistrza Lądka-Zdroju 

Romana Kaczmarczyka, Wiceburmistrza Grzegorza Szczygieł, Sekretarza Annę Chilicką i 

obecnych na sesji radnych. 

I/2 Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki stwierdził quorum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

I/3 Porządek obrad 

I. Część I. 

Sprawy proceduralne (otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, zatwierdzenie protokołów z 

poprzednich sesji). 

II. Część II. 

1. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) w sprawie przyjęcia od Powiatu Kłodzkiego zadania zimowego utrzymania dróg 

powiatowych zlokalizowanych w granicach administracyjnych miasta Lądek-Zdrój, 

b) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik, 

c) w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zamieszkałych przez rodziny wielodzietne, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 

f) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2016 rok, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2016-2023, 

h) Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2016-2020, 

i) w sprawie określenia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016, 

j) w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącego 

Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju, 

k) w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącego 

Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej Lądka-Zdroju, 
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3. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za rok 2015. 

4. Informacja o realizacji „Karty Dużej Rodziny w latach 2014/2015”. 

5. Informacja o wykonaniu „Pomocy rzeczowej w grudniu”. 

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

I/3 Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował, że do porządku obrad 

autopoprawką wprowadza dodatkowo dwa projekty uchwał tj. w części II/2 pkt. a i b jako : 

 a) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

 b) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Bystrzyca Kłodzka 

Zatwierdzenie protokołów z poprzednich sesji. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie dwa protokoły z poprzednich sesji tj. 

 

1. Protokół nr XVIXI/15 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dn.29.10.2015 r. 

2. Protokół nr XVIII/XIII/15 z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

    z  dn.21.12.2015 r. 

3. Protokół nr XIX/XIV/15 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dn.30.12.2015 r. 

 

II/1   Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

1. 02.01.2016 roku wizyta Burmistrza Lądka-Zdroju Romana Kaczmarczyka  

u Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska we Wrocławiu w sprawie badań dot. 

niskiej emisji i stanu powietrza w Uzdrowisku. 

2. 09.01.2016 roku Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk uczestniczył  

w Starostwie Powiatowym w Kłodzku w spotkaniu opłatkowym OSP. 

3. 15.01.2016 roku odbyło się spotkanie w UMiG Lądek-Zdrój Burmistrza Lądka-

Zdroju Romana Kaczmarczyka z  przedstawicielami czeskiego miasta Svitavy  

w sprawie wspólnego przedsięwzięcia. Gmina Lądek-Zdrój zabiega o pozyskanie 

środków unijnych pozwalających na całkowite sfinansowanie ze środków 

zewnętrznych inwestycji związanej z rewitalizacją Domu Zdrojowego i Kinoteatru. 

Spotkanie miało na celu głównie wypracowanie wspólnych, przenikających się modeli 

założeń projektowych oraz ustaleniem zakresu i komunikacji danych potrzebnych do 

sporządzenia wniosku projektowego. Gmina Lądek-Zdrój będzie stroną wiodącą, która 

będzie pisać cały projekt, natomiast wniosek będzie składany do Ołomunca  

w Czechach. Kwota dofinansowania wynosi do 85 %. Na dzień dzisiejszy właścicielem 

Kinoteatru  i Domu Zdrojowego jest Uzdrowisko Lądek- Długopole S.A. 

4. 17.01.2016 roku Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk wraz  

z reprezentacją mieszkańców uczestniczył w otwarciu Europejskiej Stolicy Kultury we 

Wrocławiu. 
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5. Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk poinformował, że powołał zespół 

kryzysowy w sprawie wody. Wszystkie projekty i wszystkie inwestycje na dzień 

dzisiejszy zostały wstrzymane w związku z brakiem wody pitnej na terenie Gminy 

Lądek-Zdrój. Sprawa wody pitnej oraz oczyszczalni ścieków jest w chwili obecnej 

podstawowa sprawą do załatwienia. Sztab kryzysowy liczy 17 osób. W każdej wiosce 

zostały wytypowane przez różdżkarza miejsca, gdzie znajdują się duże pokłady wody i 

tam będą budowane studnie głębinowe ogólnego dostępu dla wszystkich mieszkańców. 

W 2015 roku rozwieziono po lądeckich wioskach 5000 litrów wody. 

6. W CKiR odbyło się spotkanie Burmistrza Lądka-Zdroju Romana Kaczmarczyka 

z mieszkańcami podsumowujące rok kadencji. Przedstawiona została prezentacja. 

 

II/2 Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

Radny Artur Dobrzyński zapytał skąd pozyskamy pieniądze na remont budynku, skoro 

wszystkie inwestycje mają być wstrzymane? 

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk poinformował, że wszystkie dane, które 

podawał są to dane ogólne. Był to przykład, gdy np. inwestycja będzie wynosić 2.000.000 zł  

z czego 45 % można uzyskać dofinansowania z Banku Gospodarstwa Krajowego na 

modernizację i adaptację budynku mieszkalnego do celów  lokali socjalnych. Zaznaczył 

również, że wniosek można złożyć do 31 marca 2016 roku. 

Radny Łukasz Mróz zapytał, czy na dzień dzisiejszy mamy jakąś alternatywę dla tego 

budynku? 

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk poinformował, że odbył spotkanie z Panem 

Mintą w sprawie budynku SIPRO przy ul. Zdrojowej. W związku z tym, że w budynku znajdują 

się stropy przemysłowe oraz dwie hale o wysokości 4,5 m adaptacja tego lokalu jest 

niemożliwa. 

Radna Małgorzata Bednarek zapytała kiedy nastąpi budowa przedszkola ponieważ 

przedszkole jest w chwili obecnej priorytetem i na tym powinniśmy się skupić. 

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk poinformował, że wniosek jest 

przygotowywany. Jeżeli Gmina Lądek-Zdrój otrzyma dofinansowanie 85% inwestycji 

natychmiast zostanie uruchomiona procedura wytypowania wykonawcy i przedszkole zostanie 

wybudowane. 

Radny Tomasz Barański zapytał co z lokalizacją na mieszkania socjalne przy ul. 

Fabrycznej? 

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk poinformował, że sprawdzi tą lokalizację. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował, że kwestia jest warta 

rozważenia. Rozmowy w tej sprawie toczyły się już na komisjach, było to szeroko 

dyskutowane. Możliwość rozważenia lokalizacji przy ul. Fabrycznej pomoże Radnym podjąć 

decyzje. Temat jest szeroki. Wszyscy zdają sobie sprawę z potrzeby inwestowania w naszej 

Gminie ,tworzenie bądź adaptowanie obiektów na mieszkania socjalne. Kwestią dyskusyjną 

jest w jakim trybie to zrobić. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 6 głosów „za”, 8 głosach „przeciw”, 

przy 1 głosie „wstrzymał się” 

Uchwała nie została przyjęta. 

  

b) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Bystrzyca 

Kłodzka 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poprosił, aby Radni zgłaszali propozycję 

kwoty finansowej jaką chcieliby przekazać na rzecz Państwa Komornickich. Jest to niezbędne 

celem podjęcia stosownej uchwały. 

Radny Janusz Sosna zaproponował kwotę 2000 zł 

Radna Magdalena Podyma zaproponowała kwotę 5000 zł 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki odczytał treść §1 w/w uchwały tj. udziela 

się z budżetu Gminy Lądek-Zdrój pomoc finansową dla Gminy Bystrzyca Kłodzka  

w wysokości 5000 zł (pięć tysięcy złotych). 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 15 głosach „za”. Uchwała została 

przyjęta. 

W wyniku głosowania Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr XX/120/2016  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Bystrzyca Kłodzka, która stanowi 

załącznik do protokołu z sesji. 

 

c) w sprawie przyjęcia od Powiatu Kłodzkiego zadania zimowego utrzymania 

dróg powiatowych zlokalizowanych w granicach administracyjnych miasta 

Lądek-Zdrój 

 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania wzięło udział 

15 radnych, przy 15 głosach „za”. Uchwała została przyjęta. W wyniku głosowania Rada 

Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr XX/121/16 w sprawie przyjęcia od Powiatu 

Kłodzkiego zadania zimowego utrzymania dróg powiatowych zlokalizowanych w granicach 

administracyjnych miasta Lądek-Zdrój, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

 

 

d) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 15 głosach „za”. Uchwała została 

przyjęta. W wyniku głosowania Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr XX/122/16  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik, która stanowi załącznik do protokołu  

z sesji. 

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk o godz. 16.00 opuścił sesję w związku  

z trwającym w Zamku na Skale w Trzebieszowicach Konwentem Wojew. Dolnośląskiego. 

 

e) w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zamieszkałych przez rodziny 

wielodzietne 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania wzięło udział 

15 radnych, przy 15 głosach „za”. Uchwała została przyjęta. W wyniku głosowania Rada 

Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr XX/123/16 w sprawie częściowego zwolnienia  

z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zamieszkałych 

przez rodziny wielodzietne, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania wzięło udział 

15 radnych, przy 15 głosach „za”. Uchwała została przyjęta. W wyniku głosowania Rada 

Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr XX/124/16 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania wzięło udział 

15 radnych, przy 15 głosach „za”. Uchwała została przyjęta. W wyniku głosowania Rada 

Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr XX/125/16 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

 

h) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2016 rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki odczytał autopoprawkę do projektu 

uchwały, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
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Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania wzięło udział 

15 radnych, przy 15 głosach „za”. Uchwała została przyjęta. W wyniku głosowania Rada 

Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr XX/126/16 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Lądek-Zdrój na 2016 rok, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2016-

2023 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki odczytał autopoprawkę do projektu 

uchwały, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania wzięło udział 

15 radnych, przy 15 głosach „za”. Uchwała została przyjęta. W wyniku głosowania Rada 

Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr XX/127/16 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2016-2023 , która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki udzielił głosu Pani Irenie 

Foremnik, która podziękowała za długi okres współpracy Prezesowi Krwiodawstwa w Lądku-

Zdroju Panu Władysławowi Wieczorkowi. 

 

j) przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Małgorzata Bednarek poinformowała, że Komisja 

ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania wzięło udział 

15 radnych, przy 15 głosach „za”. Uchwała została przyjęta. W wyniku głosowania Rada 

Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr XX/128/16 w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

 

 k) w sprawie określenia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

                Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Małgorzata Bednarek poinformowała, że Komisja 

ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania wzięło udział 

15 radnych, przy 15 głosach „za”. Uchwała została przyjęta. W wyniku głosowania Rada 

Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr XX/129/16 w sprawie  określenia Gminnego 
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Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2016, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

 

 l) w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z pełnienia funkcji 

               Wiceprzewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 6 głosów „za”, przy 7 głosach 

„wstrzymujących się”, 2 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.  

W wyniku głosowania Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr XX/130/16 w sprawie  

przyjęcia rezygnacji radnego z pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącego 

Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju, która stanowi załącznik do protokołu  

z sesji. 

 ł) w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z pełnienia funkcji 

               Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 6 głosów „za”, przy 7 głosach 

„wstrzymujących się”, 2 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.  

W wyniku głosowania Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr XX/131/16 w sprawie 

przyjęcia rezygnacji radnego z pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącego Komisji ds. 

Społecznych Rady Miejskiej Lądka-Zdroju   , która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

 

II/3 Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

       Alkoholowych za rok 2015 

Brak pytań 

II/4 Informacja o realizacji „Karty Dużej Rodziny w latach 2014/2015” 

Brak pytań 

II/5 Informacja o wykonaniu „Pomocy rzeczowej w grudniu” 

Brak pytań 

 II/6 Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował, że wpłynęły do Biura Rady 

Miejskiej dwa pisma z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Wałbrzychu dot. opinii 

prawidłowości planowanej kwoty długu w Uchwale Rady Miejskiej z dnia 30.12.2015 

roku.(uchwały do wglądu). 

Ponadto poinformował, że pismo Pana Władysława Wieczorka, które wpłynęło do UMiG  

w dniu 21 stycznia 2016 roku zostanie przekazane do komisji Rewizyjnej celem jego 

rozpatrzenia. 
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Wiceburmistrz Grzegorz Szczygieł poinformował, że na dzisiejszą sesję zaprosił 

potencjalnych, chętnych inwestorów w sprawie uruchomienia nieczynnej linii kolejowej na 

trasie Kłodzko-Trzebieszowice-Stronie Śląskie. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował, iż dochodzą do Niego 

informacje, że Sejmik Województwa Dolnośląskiego planuje uruchomienie tej linii. 

 

Głos został udzielony osobom zainteresowanym tj. Panu Dariuszowi Kamińskiemu i Panu 

Krzysztofowi Florek, którzy reprezentują prywatne przedsięwzięcie. Są zainteresowani 

uruchomieniem 20 drezyn na linii Lądek-Zdrój-Stronie-Śląskie. 

Radny Janusz Sosna powiedział, że Burmistrz poinformował Radnych o takiej inicjatywie. 

Przekazał również informację, że Wicemarszałek  Michalak w czwartek w Starostwie 

Powiatowym potwierdził, że linia kolejowa Lądek-Zdrój-stronie Śląskie zostanie 

wyremontowana i są na to zaplanowane środki finansowe. Niebawem w tej sprawie mają 

rozpocząć się rozmowy. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował, że sprawa musi zostać 

gruntownie zbadana ponieważ jest potrzeba reaktywowania tej linii. 

Wiceburmistrz Grzegorz Szczygieł wyjaśnił, że z poziomu Gminy poczynił kilka starań, aby 

dowiedzieć się jak wygląda sytuacja uruchomienia tej linii. 

Radny Artur Dobrzyński zgłosił dwie sprawy tj. placu zabaw i tzw. spowalniacza przy  

ul. Kościuszki. 

Wiceburmistrz Grzegorz Szczygieł wyjaśnił, że sprawdzi na jakim etapie jest ta sprawa. 

Radny Robert Dębski poinformował, że 27 stycznia 2016 roku odbędzie się spotkanie dot. 

świątecznej, całodobowej opieki lekarskiej. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Nowicki ogłosił zamknięcie sesji. 

Szczegółowy zapis sesji w wersji elektronicznej stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Protokołowała : Alicja Piwowar 

(-) 

 


